





## Process for Registering for Accredited Training Modules via Formation Plus Catalogue *Inscription aux modules de formation accrédités via le Catalogue Formation Plus*

In catalogue choose the module you require (N.B. please check you are choosing the module in the correct language)

*Dans le catalogue, choisissez le module auquel vous souhaitez participer (N.B. : vérifiez que vous choisissez le module de formation dans la bonne langue).*

<p>🕒 1 heure ♿ Accessible</p> 	<p>🕒 1 heure ♿ Accessible</p> 	<p>🕒 1:30 heures ♿ Accessible</p> 	<p>🕒 1:30 heures ♿ Accessible</p> 
<p><b>Cycle de vie d'une vente du point de vue de l'acheteur</b> 👤 Formation à distance 🕒 1 heure ♿ Accessible</p>	<p><b>Déontologie</b> 👤 Formation à distance 🕒 2 heures ♿ Accessible</p>	<p><b>Diagnostics De-mystified - Confidence Through Knowledge - Video module (Eng) v271021</b> 👤 Formation à distance 🕒 3:30 heures ♿ Accessible</p>	<p><b>Estate Agency Photography</b> 👤 Formation à distance 🕒 2 heures ♿ Accessible</p>

## Process for Registering for Accredited Training Modules via Formation Plus Catalogue *Inscription aux modules de formation accrédités via le Catalogue Formation Plus*

Scroll through the page to read about the programme, content and confirm cost (HT) – decide if it is the course for you.

Faites défiler la page pour découvrir le programme, le contenu et confirmer le coût (HT) - Choisissez la formation qui vous convient.



Formation à distance



3:30 heures



Accessible

À partir de 70 € HT

Préinscription



Formation créée le 27/10/2021. Dernière mise à jour le 28/01/2022

Version du programme: 1

### PROGRAMME DE LA FORMATION

Gain an understanding of the role of a diagnostic technician and the diagnostic reports required for the advertising and sale of a French property; the different reports, detail within, the laws governing them, their duration of validation and the actions taken in the light of anomalies found

Also, how the reports are an important factor in protecting a vendor from vices caches and how to encourage vendors to have all reports completed at marketing stage, to give potential buyers a full and clear picture of the property and to avoid the need for renegotiation.

### OBJECTIFS DE LA FORMATION



- ✓ Understand the diagnostic reports needed to achieve a property sale; their content, periods of validity and the laws governing them.
- ✓ Understand the responsibilities and role of the diagnostic technician, including the action they can take in the event of finding anomalies.
- ✓ Be able to explain to vendors their legal responsibilities and obligations with regard to producing the diagnostic reports for a sale and the legal repercussions of not doing so.
- ✓ Be able to explain to a vendor that certain anomalies must be acted upon and reported in a specific manner and their legal obligations to do so.
- ✓ Have the confidence and knowledge to explain the diagnostic reports in layman's terms to your buyers.

## Process for Registering for Accredited Training Modules via Formation Plus Catalogue *Inscription aux modules de formation accrédités via le Catalogue Formation Plus*

Click on the button 'Préinscription' / *Cliquez sur 'Préinscription'*

✉ info@formationplus.eu 05 64 35 00 88 Visitez notre site web

**formation plus+** Formation Plus

Parcourir les catégories Chercher une formation

**DIAGNOSTICS DE-MYSTIFIED - CONFIDENCE THROUGH KNOWLEDGE - VIDEO MODULE (ENG) V271021**  
An in depth look at the diagnostic reports required to facilitate the sale of a residence in France.

Formation à distance 3:30 heures Accessible

À partir de 70 € HT

Préinscription



**Process for Registering for Accredited Training Modules via Formation Plus Catalogue**  
***Inscription aux modules de formation accrédités via le Catalogue Formation Plus***

**N.B. PLEASE NOTE – FOR ALL LIVE WEBINAR INSCRIPTIONS PLEASE COMPLETE THE FIRST SECTION OF THE REGISTRATION FORM AS *INTER***

***N.B. POUR TOUTE INSCRIPTION À UN WEBINAIRE EN DIRECT, VEUILLEZ REMPLIR LA PREMIÈRE SECTION DU FORMULAIRE D'INSCRIPTION COMME *INTER****

PRÉINSCRIPTION - SOCIAL MEDIA - LEVEL 2 ADVANCED MODULE (ENG) - LIVE 9TH FEB @ 10H00

Inter

Intra

Préinscription entreprise

**Do NOT click the button marked 'Préinscription entreprise' – this is for businesses with paid employees they wish to enroll**  
***NE cliquez PAS sur le bouton "Préinscription entreprise" - cette option est destinée aux entreprises ayant des salariés souhaitant s'inscrire.***

## Process for Registering for Accredited Training Modules via Formation Plus Catalogue *Inscription aux modules de formation accrédités via le Catalogue Formation Plus*

Continue to enter full details ensuring : / Complétez les informations obligatoires en vous assurant que :

Enter the **correct beauxvillages.com** email address / Entrez votre adresse électronique *beauxvillages.com correctement*

Enter the correct telephone number / Indiquez le numéro de téléphone correct

Then click on 'Envoyer ma demande' / Puis cliquez sur 'Envoyer ma demande'

Préinscription entreprise

Nom du particulier \*

Prénom du particulier \*

Email du particulier \*

Téléphone \*

Adresse du particulier

Ville

Code Postal

Pays

Envoyer ma demande

**Process for Registering for Accredited Training Modules via Formation Plus Catalogue**  
***Inscription aux modules de formation accrédités via le Catalogue Formation Plus***

**Once we receive your request the follow up:**

Convention – we will email it for you to sign, scan back to us AND post originals (2 copies)

Facture – we will then invoice you for payment

***Dès que nous aurons reçu votre demande, vous recevrez :***

*La Convention - nous vous l'enverrons par e-mail afin que vous la signiez, la scanniez et nous envoyiez une copie par e-mail, vous devrez également vous faire parvenir par voie postale 2 COPIES ORIGINALES.*

*Facture - nous vous enverrons une facture pour le règlement.*

**Once payment is received, you will be enrolled on the course:**

**If a live course:**

- you will be able to log into your extranet account and complete the pre-course questionnaire
- you will receive the relevant links to join the webinar, 1 day **and** 1 hour before the training commences
- you can then continue to complete any questionnaires of understanding to complete the course
- and give feedback by completing the post course questionnaire

***Dès que le paiement reçu, vous serez inscrit au cours :***

***S'il s'agit d'un module en direct :***

- *vous pourrez vous connecter à votre compte extranet et remplir le questionnaire préalable à la formation*
- *vous recevrez les liens nécessaires pour rejoindre le webinaire, 1 jour et 1 heure avant le début de la formation*
- *vous pourrez ensuite remplir les questionnaires de connaissances pour compléter la formation.*
- *et donner votre avis en remplissant le questionnaire post-cours*

**Process for Registering for Accredited Training Modules via Formation Plus Catalogue**  
***Inscription aux modules de formation accrédités via le Catalogue Formation Plus***

**If a video course:**

- you will be able to log into your extranet account and complete the pre-course questionnaire,
- followed by the course content, then continue to complete any questionnaires of understanding to complete the course

**S'il s'agit d'une formation en vidéo :**

- vous pourrez vous connecter à votre compte extranet et remplir le questionnaire préalable au cours,
- puis le contenu du cours, et ensuite continuer à remplir les questionnaires de compréhension pour terminer le cours.

**Upon completion:**

You will be sent a confirmation of completion; certification and paperwork necessary to claim any course costs as appropriate.

***Une fois la formation terminée :***

*Vous recevrez une confirmation de votre participation complète à la formation, un certificat et les documents nécessaires pour réclamer les coûts de la formation, le cas échéant.*